

Lye IL – hovedstyret

Styremøte 06.12.2023

Deltagere:

Henning Topnesvåg, Siv Una Hagen (referent), Marianne Csiszar, Cathrine Baklund Tunheim, Monika Steiro, Ivar Lomeland, Anja Bryne

Forfall: Trond Sikveland

1. Årsfest 2024

Styret setter dato endelig: *Lørdag 3. februar 2024, kl 19.30.*

Cathrine bestiller mat fra Jærgården Kvalbein, følger opp med detaljer om antall etter påmelding.

Henning lager invitasjon for utsending, Siv Una lager skjema for påmelding og gir link til Henning.

Henning søker skjenkebevilgning.

Siv Una avtaler dugnad med Polenkomiteen, 5 pers for å ivareta alkoholsalg mm. Avklarer pris med Trond.

Siv Una har avtalt spilling fra Jens Budsberg, kr 8000,- tilsvarende omfang som for jubileumsfesten.

Ivar handler inn drikkevarer.

Monika handler inn pyntevarer etter å ha sjekket hva vi har igjen. Monika handler snacks.

Ivar og Anja ordner kaker.

Alle møter fredag 2/2 kl 17.00 for å gjøre klart.

Henning ordner gaver til jubilarer, Ivar teller opp antall jubilarer.

Anja har booket Klubbhuset.

2. Julebord

Har avtalt dette på Lende 13. januar kl 19.30. Cathrine bestiller mat. Ber alle sende info om ønskede drikkevarer.

3. Julegaver til sponsorer

Henning har skrevet julehilsen. Ivar venter på pristilbud for konfekt, alle som kan møtes

4. Klesdugnad/bytteskap

Henning og Trond har startet planlegging av bygging av skap for byttevarer. Alle sjekker tilbud og mål for ulike skuffer/bokser, for å finne billige løsninger. Mål +/- 40x60, og ikke for dype, slik at det er lett å finne frem i innholdet. Følger opp videre etter årsfesten.

5. Inkluderingsfond mm

Jobber med revisjon av eksisterende løsning, med tanke på kriterier og retningslinjer.
Må søke flere midler, Henning ser på dette.
Marianne legger til info om AlleMed i kommunen på faktura for kontingenten.

6. HMS

Ikke noe nytt siden sist. Cathrine har sett nærmere på Ren klubb

7. Ny hall

Prosjektgruppen har nå søkt om tippemidler. Kommunen forskutterer tippemidler, men har pt ikke funnet midler for å matche. Prosjektgruppen har hatt prosjektmøte med Pallesen som prosjektleder, og Topnesvåg for byggeansvar. Har laget klart eget prospekt for arbeidet mot bedrifter for sponsorer, klart til utsending. Legger opp prospekter som skal formidles til så mange som mulig på nettsidene.

Vil se på ulike muligheter for innsamling av penger mm.

8. Årsmøtet

Dato: Ivar undersøker aktuell dato 19., 20. eller 21. mars

Ordstyrer: Ivar undersøker med Trond Roy

Mat: Avklare senere

Viktige frister:

- 19. februar: Innkalling går ut (senest).
 - Siv Una sender mail til medlemmer og legger ut på nettsider/Facebook
- 15. februar: Endelig frist for innsending av årsmeldinger, gruppenivå
 - Gruppeledere sender over ferdigstilte bidrag
- 1. mars: Konsolidering av dokumenter til årsmøtet
 - Siv Una og Ivar ferdigstiller årsmelding fra hovedstyret
 - Siv Una setter sammen alle årsmeldingene for utsending og sender til hovedstyret for gjennomgang
- 12. mars: Årsmeldingen publiseres, senest
 - Henning/Trond/Ivar sikrer også noen papirutskrifter i tilfelle behov

9. Digitale løsninger, forbedring og systemportefølje

Spond Club og Google for Non profit er bestilt og Siv Una har fått admintilgang. Startet på utkast til struktur, vil involvere og informere etter hvert.

Marianne følger opp avklaringsbehov for beslutning av hvorvidt vi bør kjøpe medlemskontingent gjennom eksisterende løsning eller ta det gjennom Spond Club, eventuelt hvordan det fungerer med utestående betalinger fra gammel løsning til ny løsning. Siv Una sjekker hvordan SC håndterer politiattest og trenerattest.

Nytt styremøte, HS:

Onsdag 10. januar kl 18.45